
Zápisnica č. 8/2006 
zo zasadnutia KR STU dňa 31. októbra 2006 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Ján Kalužný, Robert Redhammer, Ernest Bučko, 

Robert Špaček, Vojtech Molnár, Milan Žalman, František Janíček, 
Karol Jelemenský, Ľudovít Petránsky, Oliver Moravčík, Tibor 
Krajčovič – prodekan FIIT, Dušan Bakoš, Dušan Petráš, Helena 
Žideková, Pavel Timár, Daniel Bobok, Pavol Horváth 

 
Neprítomní:  Martin Repko 
 
Program: 
 
1. Harmonogram a osnova Výročnej správy o činnosti STU za rok 2006 (pror. Špaček) 
2. Harmonogram a osnova aktualizácie dlhodobého zámeru rozvoja STU (pror. Špaček) 
3. Prezentácia nového vizuálu STU (pror. Špaček) 
4. Harmonogram akademického roku 2007/08 a plán prijímania uchádzačov pre akademický 

rok 2007/08 (pror. Kalužný) 
5. Správa o vysokoškolskej pedagogike (pror. Kalužný) 
6. Návrh štruktúry dokumentácie SMKV, spôsob zdokumentovania procesov (pror. 

Kalužný) 
7. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
 
1) Harmonogram a osnova Výročnej správy o činnosti STU za rok 2006 (pror. Špaček) 
2) Harmonogram a osnova Aktualizácia dlhodobého zámeru rozvoja STU na rok 2007 (pror. 

Špaček) 
3) Osnova a harmonogram Správy o činnosti STU za funkčné obdobie vedenia feruár 2003 – 

január 2007 (pror. Špaček) 
4) Harmonogram akademického roku 2007/08 a plán prijímania uchádzačov pre akademický 

rok 2007/08 (pror. Kalužný) 
5) Správa o priebehu pedagogického štúdia vysokoškolských učiteľov na STU (pror. 

Kalužný) 
6) Návrh štruktúry dokumentácie SMKV, spôsob zdokumentovania procesov (pror. 

Kalužný) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  2/7/2006, 3/7/2006, 4/7/2006 
 
Nesplnené úlohy:  1/7/2006–termín plnenia predĺžený do 20.11.2006 
   6/7/2006 – termín plnenia predĺžený do 20.11 .2006 
 
 
 
 
 
 



K bodu 1  Harmonogram a osnova Výročnej správy o činnosti STU za rok 
2006 (pror. Špaček) 

  
Pror. Špaček: Predložil písomný materiál obsahujúci osnovu Výročnej správy 

a harmonogram činností od dodania podkladov po vytlačenie správy. 
 
Stanovisko KR č. 1/8/2006 
KR STU berie na vedomie materiál „Harmonogram a osnova Výročnej správy o činnosti STU 
za rok 2006“ a rektor ukladá dodržať termíny stanovené v tomto materiále. 
 
 
K bodu 2  Harmonogram a osnova Aktualizácie dlhodobého zámeru 

rozvoja STU na rok 2007 (pror. Špaček) 
  
Pror. Špaček: Predložil písomný materiál obsahujúci osnovu Aktualizácie dlhodobého 

zámeru rozvoja STU a harmonogram činností od dodania podkladov po 
schválenie materiálu v grémiách. 

Dekan Petráš: Pripomenul, že aktualizovať plán rozvoja za fakultu by mal už nový dekan 
v súlade so svojím volebným programom. 

 
Stanovisko KR č. 2/8/2006 
KR STU berie na vedomie materiál „Harmonogram a osnova Aktualizácie dlhodobého 
zámeru rozvoja STU na rok 2007“ a rektor ukladá dodržať termíny stanovené v tomto 
materiále. 
 
 
K bodu 3 Prezentácia nového vizuálu STU (pror. Špaček) 
  
Pror. Špaček: Uviedol prezentáciu nového loga STU, ktorú realizovali samotní autori 

loga. Pripomenul, že Kostkova medaila sa bude používať aj naďalej, ale 
len pri slávnostných príležitostiach. Nové logo sa bude používať od 
1.1.2007. V súčasnosti prebieha proces ochrany, pripravuje sa licenčná 
zmluva a grafický manuál. 

Dekan 
Jelemenský: 

Pokiaľ je to možné, treba uvádzať plný názov univerzity na príslušných 
aplikáciách 

Dekan Petránsky: - Kostkova medaila je história STU, prežila dobu a bude žiť aj naďalej 
- STU dostáva v podobe nového loga novú integračnú identitu 

Dekan Moravčík: Pozitívne hodnotil nové logo STU. 
Rektor Báleš: - Treba konzultovať nové logo STU a obsah hlavičkových papierov 

v zmysle schváleného Registratúrneho poriadku s pani Sikorovou. 
- Poďakoval výberovej komisii za jej prácu, poďakoval a zablahoželal 

autorom víťazného návrhu. Nové logo STU bude prvýkrát slávnostne 
prezentované na verejnosti 15.12.2006 na Vianočnom koncerte súboru 
Technik. 

 
Stanovisko KR č. 3/8/2006 
KR STU berie na vedomie prezentáciu nového loga STU. 
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K bodu 4 Harmonogram akademického roku 2007/08 a plán prijímania 
uchádzačov pre akademický rok 2007/08 (pror. Kalužný) 

  
Pror. Kalužný: Predložil na rokovanie písomný materiál a komentoval jeho obsah. 

Slávnostné otvorenie akademického roku 2007/08 bude 24.9.2007. 
  
Dekan Petráš: Požaduje, aby sa zmeny v počte skutočne prijatých študentov do 1. 

ročníka Bc. štúdia na fakulty STU zohľadnili aj v pridelených počtoch 
miest na ŠD STU. Žiada, aby bol urobený a predložený na rokovanie KR 
STU pomer počtu zapísaných študentov k počtu ubytovaných na ŠD. 

Pror. Kalužný: Odpovedal, že počet študentov prijatých do 2. ročníka Bc. štúdia na 
jednotlivých fakultách STU značne kolísal a preto sa za základ pre počet 
pridelených miest na ubytovanie zobral priemer za posledné 4 roky. 

Dekan Bakoš: Uvedenému pomeru nie je treba pripisovať príliš veľkú váhu. 
Dekan Janíček: Opravil číslo v pláne prijímania študentov do 1. ročníka Bc. štúdia z 1450 

na 1200. V predloženom materiále chýba plán prijímania študentov do 1. 
ročníka Ing. štúdia. 

Dekan Moravčík: V Trnave je iná situácia ako v Bratislave. Tam sú ubytovaní prakticky 
všetci študenti 1. ročníka Bc. štúdia. 

Rektor Báleš: Upozornil, že MŠ SR chystá nové pravidlá pre prideľovanie dotácie 
a jedným z kritérií má byť aj drop out študentov, ktorý je na STU vysoký. 

  
Uznesenie KR STU č. 1/8/2006 
KR STU súhlasí s harmonogramom akademického roku 2007/08 a schvaľuje plán prijímania 
uchádzačov pre akademický rok 2007/08. 
 
Úloha KR STU č. 1/8/2006 
Rektor STU ukladá vypracovať prehľad o počte zapísaných študentov do 1. ročníka Bc. štúdia 
a počte ubytovaných študentov na ŠD STU v členení po jednotlivých fakultách STU. 
Z: Prorektor Kalužný 
T: 20. 11. 2006. 
 
 
K bodu 5 Správa o vysokoškolskej pedagogike (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomne správu o priebehu Pedagogického štúdia 

vysokoškolských učiteľov na STU. Konštatoval, že fakulty nevyužili 
dostatočne možnosť školiť svojich mladých pracovníkov. 

  
Dekan 
Jelemenský: 

Hodnotí kladne usporiadanie takéhoto kurzu. Ako dekan by privítal 
oficiálne oznámenie, kto zo zamestnancov jeho fakulty tento kurz úspešne 
ukončil. 

Dekan Petráš: - Rovnako víta túto aktivitu a kladne ju hodnotí 
- Pripomenul, že treba zvýšiť profesionalitu kurzu, organizácia, 

harmonogram, obsah kurzu ad. 
- Opýtal sa, prečo bol taký veľký drop out v rámci tohto kurzu. Ak bude 

ešte stanovený náhradný termín pre ukončenie tohto kurzu, treba ho 
oficiálne oznámiť. 
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Stanovisko KR STU č. 4/8/2006 
KR STU berie na vedomie Správu o priebehu pedagogického štúdia vysokoškolských 
učiteľov na STU. 
 
Úloha KR STU č. 2/8/2006 
Rektor STU ukladá vypracovať analýzu neúspešnosti na kurze VŠ pedagogiky a informovať 
dekanov fakúlt STU o možnosti ukončenia tohto kurzu v náhradnom termíne po jeho 
stanovení. 
Z: Ing. Babinský, Pror. Kalužný 
T: 20. 11. 2006. 
 
 
K bodu 6 Návrh štruktúry dokumentácie SMKV,  

spôsob zdokumentovania procesov (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál na túto tému a informoval podrobne o jeho 

obsahu. Predstavil štruktúru dokumentácie Systému manažérstva kvality 
vzdelávania (SMKV) na STU, je vypracovaná príručka kvality na STU pre 
manažérov kvality na fakultách, týchto manažérov menujú dekani fakúlt. Sú 
zadefinované právomoci a zodpovednosť manažérov kvality. 

 
Uznesenie KR STU č. 2/8/2006 
KR STU súhlasí s návrhom štruktúry SMKV a schvaľuje zodpovednosť a právomoci 
manažérov kvality na fakultách STU. Ukladá dekanom menovať týchto manažérov (ak tak 
ešte doteraz neurobili) a oznámiť meno manažéra kvality prorektorovi Kalužnému. 
 
 
K bodu 7 Rôzne 
 
1) Prorektor Molnár: 

Oznámil, že došlo k úniku informácií o osobných údajoch študentov ubytovaných na ŠD 
Mladá Garda. Následne prišla na STU kontrola na úroveň tejto ochrany. Upozornil 
dekanov na Bezpečnostný projekt STU a zákon o ochrane osobných údajov. Treba 
vykonať poučenie o tom napr. aj pre všetkých učiteľov. Každý kto prichádza do styku 
s osobnými údajmi má mať záznam o poučení založený v osobnom spise. 

 
Úloha KR STU č. 3/8/2006 
Rektor STU ukladá skontrolovať dodržiavanie Bezpečnostného projektu STU hlavne v smere 
ochrany osobných údajov.. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 30. 11. 2006. 
 
2) Ing. Mihálik: 

Prišiel informovať KR STU o stave telefonovania na STU po zavedení mobilných 
telefónov od firmy Orange. V súčasnosti je aktívnych cca 450 čísiel, je pripravený 
telefónny zoznam s novými číslami. Otázka je, ktoré zverejniť a ktoré nie. 
 
Dekan Moravčík: 
Opýtal sa, či mobilný operátor vyrieši prepájanie hovorov, aby mohli zrušiť ďalšie pevné 
linky. Pozitívne hodnotí zmluvu s Orange, na MTF STU ušetrili mesačne cca 50% na 
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znížených poplatkoch za telefóny. 
Pror.Molnár: 
Telefónny zoznam má byť len jeden a cez personálny systém má byť prístupné číslo. 
Tam sa definuje aj utajenosť čísla. 
Dekan Petráš: 
Tí, čo rýchlo investovali do nákupu nových telefónnych ústrední teraz na to doplácajú. 

 
3) Kvestorka Žideková: 

MŠ SR bude od nás žiadať počty študentov k 31.10.2006 za účelom prepočítania 
dotácie. Treba byť na to pripravený. 

 
4) Prorektor Kalužný: 

Rektor STU dal na deň 2.11.2006 rektorské voľno. 
 
5) Ing. Timár: 

Pri príležitosti životného jubilea boli udelené Plakety STU PaeDr. Márii Mračnovej 
a prof. Ing. Dušanovi Petrášovi, PhD. Stanoviská členov KR STU boli získané 
hlasovaním cez internet. 

 
Uznesenie KR STU č. 3/8/2006 
KR STU súhlasí s udelením Plakety STU pre PaeDr. Máriu Mračnovú pri príležitosti jej 
životného jubilea a za zásluhy o rozvoj športu na STU. 
 
Uznesenie KR STU č. 4/8/2006 
KR STU súhlasí s udelením Plakety STU pre prof. Ing. Dušana Petráša, PhD. pri príležitosti 
jeho životného jubilea a za zásluhy o rozvoj Stavebnej fakulty STU. 
 
6) Prorektor Špaček: 

Informoval, že započali rokovania s Mincovňou v Kremnici o výrobe pamätných plakiet 
STU k 70. výročiu založenia STU. Žiada dekanov o potrebný počet plakiet a kritériá na 
ich udelenie. 
Dekan Moravčík ponúkol, že keď bude vypracovaný umelecký návrh, je možná výroba 
plakiet na MTF STU. 

 
Úloha KR STU č. 4/8/2006 
Rektor STU ukladá listom oznámiť predstavu o potrebnom počte plakiet STU k 70. výročiu 
založenia STU a o kritériách na ich udelenie. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 10. 11. 2006. 
 
7) Prorektor Špaček: 

Informoval KR STU, že dňa 25.10.2006 bolo ústne vyhodnotenie evalvácie STU zo  
strany evalvačného tímu EUA. Písomnú správu očakávame. 

 
9) Predseda UOO Bobok: 

Oznámil, že bola podpísaná Kolektívna zmluva vyššieho stupňa. 
Pror. Molnár: 
Požiadal predsedu UOO Boboka, aby predložil návrh KZ na rok 2007. 
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Úloha KR STU č. 5/8/2006 
Rektor STU žiada vedenie UOO predložiť návrh Kolektívnej zmluvy. 
Z: Predseda UOO Bobok 
T: 20. 11. 2006. 
 
10) Dekan FEI Janíček: 

Pri implementácii AIS je množstvo práce navyše, nejde len o jednoduché preklopenie 
údajov. Pre úspešnú implementáciu AIS je potrebné túto prácu vykonať a následne aj 
odmeniť. 
Dekan MTF Moravčík: 
MTF je v podobnej situácii ako FEI STU a pripája sa k požiadavke finančne ohodnotiť 
zamestnancov, ktorí robia naplnenie AIS údajmi. 
Prorektor Molnár: 
Požiadavku treba naniesť na Rade pre AIS a tá zhodnotí jej opodstatnenosť. 

 
11) Rektor Báleš: 

Oznámil, že koncom roka bude vyhodnotená súťaž o cenu profesor roka.. 
 
Úloha KR STU č. 6/8/2006 
Rektor STU žiada dekanov fakúlt STU o zaslanie návrhu na ocenenie Profesor roka. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 20. 11. 2006. 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
 
 
Zápisnicu overili: 

 

Prof. Ing. Vojtech MOLNÁR, DrSc., prorektor STU 

Prof. Ing. Oliver MORAVČÍK, PhD.  dekan MTF STU 

 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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